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NNELS Book Recording Plan for Children’s Picture Books

· Items indented and bolded are to be spoken aloud and recorded. 
· Please replace highlighted items with your own information, and delete any pieces you do not need. If it’s helpful, you can refer to this sample completed plan.  
· This document is yours to use however you need to use it. You don’t have to send it to us.

Recording Flow

Press the button to start recording. 

Wait 3 seconds.
Title, by Author, Author’s Surname Spelled Out, illustrated by Illustrator. Copyright Year and published by Publisher in Location. 
Read by Narrator Name in Month Year at the Library Name (check library website for proper name) for the National Network for Equitable Library Service. 
If you are using one of the NNELS Recording Kits (they’re housed in red plastic cases), please read the following paragraph. If you’re using your own microphone or your library’s system, please skip this paragraph:
This book was recorded thanks to support from the Government of Canada's Social Development Partnerships Program - Disability Component.


Continue reading:
In accordance with Canada’s Copyright Act, this audio recording is only for readers with vision, mobility, or comprehension impairments who require this format. 
This file is not for general listening or distribution; it is only for eligible readers. For more information, please listen to the “About this Digital Book” track included at the end of this recording. 
I hope you enjoy this story!
Pause: 1 second
Dedication. <read dedication, if there is one>
Pause: 1 second
Epigraph. <read epigraph, if there is one>
Pause: 1 second
Restate the book title. 
<read the story>
* List Image Descriptions here if they’re required, or you wish to include them. They are required when the story depends on information in the illustrations. For more information please see Image Descriptions instructions.
The end. 

Pause: 2 seconds
About the author. <read about the author>
Publishing information. <read everything except cataloguing information; include ISBN numbers>
	Thank you for listening. 

Any other end pieces? If you’re not sure what to call them, please email a photo to support@nnels.ca. 

Pause: 3 seconds

End recording. 

NNELS staff will add the “About this Digital Book” file to your finished audiobook after you upload your story recording.  



Plan d’enregistrement du RNSEB pour les livres d’enfants 

· Les éléments en retrait et en caractères gras doivent être prononcés à haute voix et enregistrés.
· Veuillez remplacer les éléments en surbrillance par vos propres informations et supprimez toutes les pièces dont vous n’avez pas besoin. Si cela est utile, vous pouvez vous référer à cet exemple de plan complété.
· Ce document est pour vous et vous devez l'utiliser. Vous n'êtes pas obligé de nous l'envoyer. 

Flux d'enregistrement 

Appuyez sur le bouton pour commencer l'enregistrement.

Attendez 3 secondes.
 
Titre, par auteur, nom de l’auteur (épelé), illustré par nom de l’illustrateur. Année des droits d’auteur et publiée par Maison d’édition à nom de l’endroit. 

Lu par nom du narrateur au mois, année au nom de la bibliothèque (vérifiez le nom du site internet de la bibliothèque) pour le Réseau national des services équitables de bibliothèque. 

Si vous utilisez l’une des trousses d’enregistrement RNSEB (elles sont situées dans des boîtiers en plastique rouge), veuillez lire le paragraphe suivant. Si vous utilisez votre propre microphone ou le système de votre bibliothèque, veuillez ignorer ce paragraphe: 

Ce livre a été enregistré grâce au soutien du Programme de partenariats pour le développement social du gouvernement du Canada - Volet invalidité. 



Continuez la lecture: 

Conformément à la Loi canadienne sur le droit d’auteur, cet enregistrement audio est réservé aux lecteurs ayant des troubles de la vision, de la mobilité ou de la compréhension et qui ont de ce fait besoin de ce format. 

Ce fichier n'est pas destiné à l'écoute ou à la distribution générale; c'est seulement pour les lecteurs admissibles. Pour plus d'informations, écoutez le segment audio « À propos de ce livre numérique » inclus à la fin de cet enregistrement. 
J'espère que vous apprécierez cette histoire!

 Pause: 1 seconde 

Dédicace. <lisez la dédicace, s'il y en a une> 

Pause: 1 seconde 

 Épigraphe. lisez l'épigraphe, s'il y en a un> 

Pause: 1 seconde 

Répétez le titre du livre. 

<lisez l'histoire> 

Listez les descriptions d’images ici si elles sont requises ou si vous souhaitez les inclure. Elles sont requises lorsque l’histoire dépend des informations contenues dans les illustrations. Pour plus d'informations, consultez les instructions relatives aux descriptions d'images. 

La fin. 

Pause: 2 secondes

À propos de l'auteur. <À propos de l'auteur> 

Information sur la publication <lisez tout sauf les informations de catalogage; incluez les numéros ISBN>

Merci de votre attention. 

Des petits bouts ? Si vous ne savez pas comment les appeler, veuillez envoyer une photo à support@nnels.ca. 

Pause: 3 secondes 

Terminez l'enregistrement.

[bookmark: _GoBack]
 Le personnel du RNSEB ajoutera le fichier « À propos de ce livre numérique » à votre livre audio terminé après avoir téléchargé l’enregistrement de votre histoire.
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